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Bé, estimats lectors, ja que alguns de vosaltres heu 
connectat al canal, i ens heu fet alguna que altra 
pregunta. passo a donar-vos les respostes. (Aquest 
mlRC Options, correspon al mlRC 5.5) 

1. Què s'hi posa al Perfo m? 
Al perfom, hi podeu posar tot 
voleu que s'activi, en el mome e 
conexió del programa. Mar la casella 
on posa On connect, per ... Ex. Si sempre 
entreu als mateixos canals poseu: í¡ 
nomdelcanal; Si teniu accés també l'hi 
podeu posar, amb el missatge 
corresponent, com podeu observar a la 
fotografia del costat. 

2. Per a què utilitzem el Highlight? 
Pos ... eeeehh ... l'utilitzarem per a què mos 
"xiuxiuegi" quan diguin el nostre nick, nom 
o paraules que ens interessen saber quan 
s' escriuen, a la finestra minimitzada. 
Aquesta, farà pampallugues i senti1 cis un 
beep, varàs que la frase on està la 
paraula, és de diferent color. 
Per això hauràs de marcar Highlight me ... 
escriure les paraules separades amb 
comes, i sense espais. Després marques 
els tres quadres de baix. 

3. Com ho podem fer, per què sense 
haver d'escriure res, sorti un missatge 
de sortida del programa? 
Haureu d'anar al apartat Message. 
A la barr diàleg, on posa Quit 
Message, podeu el que voleu 
que sorti, al tancar l'irc. 

Com es d'imaginar, després de cada una de les 
modificiacions, premeu OK. 

La Web del canal Ulldecona: 

http://www.arrakis.es/-a-simo/index.htm 

Prem Alt+ 126 per escriure -

E-mail del canal Ulldecona: 

U lldecon@olemail.com 

A cuidar-se toquen, i el proper mes, mmmmmm ... 
ja varem :-))) 
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BUTLLETÍ INFORMATIU DEL PSC D'ULLDECONA Núm. 23 - Febrer 1999 

Primàries 1999 

Vota MARAGALL 
Ulldecona 

dissabte, 6 de març de. 1999 
de les 15 a les 20 hores 

al Passeig Estació, núm. 47 (baixos) 

COMENCEM A GUANYAR 
; 



PLE DE L'1 DE FEBRER DE 1999 
El més destacat d 'aquest Ple de 

l'Ajuntament d'Ulldecona va ser la 
Moció de condemna dels fets ocorre
guts a la Universitat (UAB) a Bellate
rra. De fet s'havien presentat 2 Mocio
ns, una del PSC i l'a ltra d'ERC, però 
abans del Ple es van negociar i refon
dre en una sola i, a més, es van 
acceptar algunes esmenes presenta
des per CiU, amb la qual cosa la 
Moció va ser aprovada pertots, menys 
el PP. Per tant, l'Ajuntament 
d'Ulldecona per 1 O vots a favor i 2 en 
contra va aprovar: 

1r. Condemnar l'actuació total
ment desproporcionada de les 
Forces de Seguretat de l'Estat a la 
Universitat Autònoma de Barcelo
na, amb motiu de la visita del 
President del Govern, vulnerant 
els principis constitucionals 
d'autonomia universitària, lliber
tat d'expressió i manifestació, i 
demostrant imprevisió, descoordi
nació i incompetència per part de 
la Delegació del Govern a Cata
lunya. 

2n. Condemnar les declaracio-

ns fetes per membres del Govern 
de l'Estatacusantels estudiants de 
la UAB de provocar incidents i de 
sostenir ideologies o activitats an
tidemocràtiques. 

3r. Manifestar el seu suport al 
Rector i a tota la comunitat educa
tiva de la UAB i la solidaritat amb 
tota la gran família universitària. 
4t. Demanar un canvi d'actitud del 
Sr. Aznar; que reconegui les seves 
faltes i les del seu equip de govern 
i que demanin disculpes. 

5è. Exigir la dimissió de la De
legada del govern a Barcelona, 
Sra. Júlia García-Valdecasas, com 
a responsable de la desmesurada 
acció policial deguda a la seva 
incompetència per al càrrec. 

6è. Exigir, finalment, que fets 
com aquests, que ens retornen a 
èpoques passades i superades, no 
tornin a succeir mai més. 

7è. Enviar còpia d'aquest acord 
al President del Govern, al Presi
dent de la Generalitat, al Rector 

PLE DEL 22 DE FEBRER DE 1999 
El punt més destacat va ser la 

«Modificació de les Bases regula
dores de places vacants a la plan
tilla municipal» i el motiu de la mo
dificació va ser que Josep Maldona
do, Delegat del govern de la Genera
litat, havia enviat esta carta a l'Alcalde 
d'Ulldecona, Lluc Raga (de CiU): 

"El Butlletí Oficial de Ja Província, 
núm. 25, del dia 1 de febrer de 1999, 
inclou l'Edicte d'aqueix Ajuntament, 
per a publicar le$ Bases reguladores 
de les convocatòries per a la provisió 
de diferents places vacants de la plan
tilla municipal. 
En aquestes bases, es regula Ja com
posició del Tribunal qualificador (base 
cinquena) i els Annexos 11, Ill, /V i V, 
s'estableix el programa aplicable per 
a cadascuna de les places objecte de 
la convocatòria. 
Pel que fa a Ja composició del Tribu
nal qualificador, aquesta Delegació 
considera que no s'acompleixen les 
regles de l'article 299 de Ja Llei 811987, 
de 15 d'abril, Municipal i de règim local 
de Catalunya, i l'article 72 del Regla
ment de Personal dels ens locals, 
aprovat per Decret 21411990, de 30 de 
juliol, quant al nombre de membres 
que resultaria per aplicació del siste
ma de terços, per la qual cosa seria 

adient de fer les adaptacions corres
ponents perquè resulti un nombre to
tal de membres que respongui a la 
divisió per terços, que regula /'article 
299, abans esmentat. 
Amb referència als programes dels 
Annexos//, Ill, /V, V, quant al nombre 
de temes i contingut del temari, aques
ta Delegació considera que no 
s'acompleix l'article 8 del RD 8961 
1991, de 7 de juny, que fixa un nombre 
mínim per a cadascun dels grups A, 
B, C, D i E. 
Així, per a Ja plaça del grup D, convo
catòria núm. 1, correspondrien 20 te
mes, amb un contingut mínim de 
matèries comunes i matèries especí
fiques. 
Per a les places del grup C, convoca
tòries 2 i 3, correspondrien 40 temes, 
amb contingut de matèries comunes 
i matèries específiques. 
Per a la plaça de la convocatòria 4, 
(ordenança de biblioteca) que es pot 
considerar del grup E, comprendrien 
10temes. 
Cal recordar, que l'article 8 del RD 
89611991, va ser declarat norma bàsi
ca, perla Disposició Final Primera del 
mateix Decret, per la qual cosa, aques
ta Delegació entén que s'haurien de 
fer les correccions necessàries per 
adaptar les Bases que va aprovar el 
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de la Universitat Autònoma de 
Barcelona, a la Delegada del Go
vern i a la FMC i la ACM. 

La resta de punts de l'ordre del dia, 
i algun sobrevingut, es van aprovar per 
unanimitat: 
• Acta de la sessió anterior, 
• Revisió dels sous d'alguns funcio
naris, 
• Expedient de contractació del 
servei de neteja viària, 
• Sol·licitud a la Delegació del 
Govern d'ajut de 1'1 % cultural. 

El PSC només ens vam abstenir 
en un punt relatiu a la Delimitació de 
l'Av. Salo mon, per no tenir cap infor
mació en matèria d'urbanisme i, a 
més, per estar en desacord amb la 
forma en què l'equip de govern ha 
portat aquest punt. 

Finalment el PSC vam preguntar 
per uns danys ocasionats i que 
l'Ajuntament es fa el sord, i també pel 
calendari de recollida de les escom
braries (que enguany encara no s'ha 
fet). l va fer un prec de que es revisi una 
casa del ca rrer Sant Antoni que sem
bla estar en mal estat. 

vostre Ajuntament, a les normes le
gals que s'esmenten. 
Qualsevol informació complementària, 
serà atesa pel Servei d'Administració 
Local d'aquesta Delegació. Atenta
ment, 
El De1egat territorial del Govern de Ja 
Generalitat, Josep Maldonado i Gili" 

El nostre portaveu els va dirque si 
algú tingués vergonya, hi haurien di
missions damunt la taula i que, mal
grat que no erem partidaris d'obrir 
expedients disciplinaris, cal ia recor
dar el que l'equip de govern havia fet 
amb l'anterior secretari (suspensió de 
sou per 16 mesos). l que, en canvi, 
mai abans la Generalitat havia obligat 
a l'Ajuntament a canviar unes Bases. 
l natros vam votar en contra de la 
Modificació proposada perquè, tot i 
rectificar, ho tornen a fer malament. 

Respecte als altres punts, es va 
aprovar l'acta anterior per unanimitat. 
l en relació als altres dos punts «Ad
judicació de l'obra Habitatges tute
lats» i «Conveni amb l'Associació de 
Jubilats i Pensionistes d'Ulldecona i 
Barris» el PSC ens vam abstenir, al 
primer, per no estar d'acord amb 
l'emplaçament de l'obra (damunt del 
Centre de Salut) i, al segon, per fa lta 
total d'informació. 

Avui en dia ... 
Avui en dia es pot arribar a creure 

que per governar un poble, una 
Comunitat Autònoma o un País no té 
massa importància l¡:¡ ideologia políti
ca dels seus governants, perquè tota 
la política econòmica ve determinada 
des de Brusel·les i el Ban Central 
Europeu. l , potser, això és cert quan 
ens referim a les xifres macroe
conòmiques, però quan les xifres es 
refereixen a lo quotidià, a lo de cada 
dia, i s'apliquen en concret a la sanitat, 
educació, obres públiques, etc., sí que 
hi ha molta diferència segons quina 
sigue la tendència política de cadascú. 
Per això quan des del Partit Popular 
ens volen fer creure que són de centre, 
no ens hem de deixar enganyar. No ho 
són de «centre», perquè: 
* Baixen els impostos directes (paga 

més qui més té) i pugen els 
indirectes, que paguem tots per un 
igual quan comprem tabac, gasoli
na, cotxe, etc. 

* Fan el «recetazo» per una part i, per 
l'altra, augmenten les despeses 

farmacèutiques i els concerts amb 
les entitats privades. 

* Creen unes Fundacions sanitàries 
per gestionar la sanitat, que obren 
les portes a la seva privatització. 

* Acusen els socialistes de deixar 
deutes a RTVE i ells, en tres anys, 
han augmentat el seu dèficit en un 
234%. 

* Fan un pressupost d'educació i des
tinen cada cop m~s diners a 
l'ensenyament privat que al públic, i 
la prova és que els ajuts a 
l'ensenyament privat augmenten un 
15,3% i, en canvi, al públic sols un 
6%. A més han disminuït en 23.000 
les beques universitàries i també el 
seu import. 

* Demanen austeritat quan són 
oposició i després augmenten el 
número d'alts càrrecs i el pressupost 
de la Presidència. 

* Fan un regal d'un bilió tres-cents mil 
milions a les companyies elèc
triques, perquè són presoners 
d'acords anteriors a la seva arribada 

al poder i, ara , han d'agrair els 
favors rebuts. l després de fer 
aquests regals s'estranyen de què 
la Unió Europea vulgue retallar-mos 
els Fons de Cohesió que, per cert, 
va aconseguir Fe li pe Gonzalez. 

* La «Seva policia» carrega contra 
una manifestació d'estudiants 
universitaris que estan a casa seua 
(el campus) i demanen una cosa 
tan elemental com una universitat 
pública i de qualitat. (A ells els hi va 
més la privada, és clar) . 

Per tot això, i moltes altres coses 
que fan cada dia, penso que hem de 
tenir tots molt clar què no és el mateix 
ser progressista que conservador, i 
que ells no han canviat d'ideologia, 
són de dreta, lo que sí intenten és 
canviar la seva imatge cessant les 
cares més impopulars del seu govern 
(E. Aguirre, M.A. Rodríguez, etc.) per 
fer-nos creure una cosa que no se la 
creuen ni ells: que són «de centre». 

Maribel López 

4 anys en coma Quin carnaval! 
Com hem pogut observar al llarg d'aquesta legislatu

ra, Ulldecona ha estat en un estat de coma profunda; i 
aquells que criticaven als socialistes, ara són criticats 
per la societat d'Ulldecona. Una leg islatura amb un 
esperit"obscuri amb falta d'iniciatives, amb una coalició 
que podia anar al llibre del Guinnes, que ha defraudat a 
més d'un faldut i que dins de poc ho podrem observar. 

Parlant amb els amics sobre la situació del nostre 
poble, tots coincidim en una cosa, el poble se'n va «a 
pique». Falten iniciatives per fomentar el turisme, i 
convertir Ulldecona en un poble de turisme interior; per 
monuments i coses boniques no serà, però pe r iniciatives 
i ganes de treballar si!!! 

Recuperar festes tan populars com la de les 
comparses a carnavals, que ara tanta falta fan, donar a 
conèixer Ulldecona, organitzant fires i festes, crear des 
de l'Ajuntament una Associació Pro-tu risme per a 
Ulldecona, i tantes coses podríem dir ... 

Però desitjo que algunes d'aquestes coses es puguin 
realitzar dins de molt poc perquè les taronges si no les 
arreplegues de l'arbre no donen fruit i, a més, quan 
passa una tempesta al poc temps l'aigua torna al seu 
riu. 

MTB 
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Segur que molts de vosaltres recordareu com eren 
els Carnavals a Ulldecona fa uns quants anys, j a ho crec 
que ho recordareu , i la veritat és que ara deixen molt que 
desitjar! Me fa molta gràcia, quan Xavier o Javier 
Martínez comunicava a la Televisió local que aquest any 
els Carnavals havien segut molt participatius ... Menys 
mal que ho han segut, perquè sinó ... ! Senyor Martínez, 
vol dir que són participatius? Em penso q.ue tindria que 
buscar aquesta paraula al diccionari , perquè em penso 
que lo que vostè vol dir és que els de 1999 han segut una 
mica millors que els d'anys anteriors ... 

Si de veritat vol que el Carnaval sigui més participatiu, 
el que ha de feres fomentar-ho i preparar un programa 
amb més qualitat i, sens dubte, donar més diners als 
premis, que així sí que la gent s'esforçarà a fer disfresses 
més ela borades i de molta més elegància. l, sobretot no 
s'ofeng ue, però Ulldecona és un dels pobles que menys 
diners es gasta en premis, però clar, entre el seu fill i la 
seva filla cada any s'emporten una bona part del premi. .. 
Ai, ai, ai, si té picardia el nostre regidor. Li aconsello que 
si, per als pròxims anys, està vostè de regidor. es 
compri un llibre t itulat «Com se preparen uns 
Carnavals» ... 

«El Tanque» 



Anar contracorrent ... 
Ara fa uns dies un destacat dirigent polític de 

Convergència Democràtica de Catalunya va escriure un 
article contestant el que havíem dit els socialistes en 
relació a les paraules, clares i rotundes, de Jordi Pujol de 
que «no hi haurà vegueria mentre no hi hagi província 
única». l, a lo millor, no ens vam saber explicar bé. Però per 
a què no es tergiverse el que vam dir, ho resumim: 

• el PSC estem en contra de la província única 
(escarmentats del que va passar amb els traspassos de les 
Diputacions a la Generalitat) ja que sols representaria més 
centralisme de Barcelona i el seu entorn i, a més, perdre 12 
senadors, 

• i els socialistes creiem que es pot fer perfectament, 
partint de les províncies actuals, una millor ordenació 
territorial de Catalunya en 7 regions, que serien òrgans de 
descentralització del poder de la Generalitat, i mantenint 
les comarques per mancomunar serveis municipals, 

• i, com això no es fa en un dia, tenim estudiat un procés 
transitori (reforçar el pes polític de l'IDECE, crear més 
Serveis Territorials, etc.). 

l, com d'això sembla que no li agrada parlar al dirigent 
de coc, intenta fer creure a la gent que els socialistes 
estem en contra del progrés dels nostres pobles, cosa 
absolutament falsa. Ara bé, si d'alguna cosa ens queixem 
els socialistes és de que encara creixem massa poc, 
mentre altres zones més riques segueixen el seu ritme 
ascendent i, d'aquesta forma, les diferències, en lloc de 
disminuir, augmenten. 

Els consells comarcals serveixen per a algunes coses, 
efectivament. Però sempre que hi hagi consens (que no és 
el que ha passat a la majoria). l si al Montsià es va fer 
l'abocador comarcal va ser pel consens que hi va haver 
(poso per testimoni al Sr. Cristòfol Jordà), i si el CODE 
encara existeix (malgrat les "batalletes" internes de COC) 
és gràcies, en part, a Isqui estàvem a l'oposició (i el Sr. Rius 
ho sap). 

Però, de la mateixa forma que natros reconeixem això, 
seria bo que COC també reconegués que hi ha coses que 
les comarques per si soles, una a una, no poden resoldre. 
l que es necessita una veu forta del conjunt de les 
comarques de !'Ebre que digue davant de Tarragona i 
davant de Barcelona, oberta i clarament, totes les coses 
que ens falten i, a més, (perquè no?) que volem ser natros 
mateixos els qui decidim el nostre futur. (l alguns dirigents 
de COC amb això hi estan d'acord. Llàstima que d'altres, 
no.) 

Només ca l posar un exemple, un tema ben recent: el 
Pla Territorial parcial de les Terres de l'Ebre, elaborat per 
l'actual Govern de la Generalitat i què, possiblement, per 
interessos polítics comarcalistes, s'oblidava d'algunes de 
les actuacions més importants per al futur del conjunt del 
territori. Ara, afortunadament, després d'un bon treball dut 
a terme al si de l'IDECE i acceptant totes les propostes 
fetes pel PSC i persones independents (a partir del nostre 
Pla Estratègic) el Pla Territorial ha quedat molt millorat i 
inclou, entre d'altres, l'autovia de l'eix de l'Ebre i altres 
ramals, un aeròdrom, més ponts sobre el riu Ebre, més 
parades de trens, etc. 

l respecte a l'intent de presentar a Maragall (per cert, 
quanta por li tenen !) com la persona que va fer més per 
Barcelona, tenen tota la raó (per això té tant bona imatge). 
Però, ull, que la gent ja comença a comprendre que si, en 
15 anys, ell i més gent van ser capaços de fer la Barcelona 
que tots coneixem i admirem, potser ara el que cal és que 
també ell i més gent facin la Catalunya que tots esperem 
i desitgem ... 

l acabo explicant el títol d'aquest article. Cada cop es 
veu mésclarque el proper mandat serà el de la regionalització 
de Catalunya: el PSC ho vol, Maragall ho té molt clar, 
alguns sectors de COC també ho defensen i el Sr. Pujol, 
que no té res de ximple, acabarà, d'alguna forma, pujant a 
aquest carro ... Què ens hi juguem? 

Jaume Antich Balada 

Els joves, el futur d'Ulldecona 
Ulldecona, com a vila cultural i capdavantera de la 

comarca com sempre ha estat, no pot de cap manera 
perdre el seu protagonisme en aquest camp, és per això 
que ca l des de dintre de l'ajuntament potenciar, guiar i 
donar suport per aconseguir recuperar i guanyar el lloc que 
li co!respon pel tarannà de la seva gent. 

Es lo més fàcil i lo més còmode seguir la roda del temps, 
sense aportar idees ni crear noves perspectives de cara a 
les novesgeneracionsque van sorgint per llei de vida. Cada 
generació que neix té noves inquietuds, té una nova visió 
dintre del temps en que està vivint, i per tant ca l que ens 
adaptem tothom, i per damunt de tot la responsabilitat de 
la seva educació ens escau en primer lloc als pares. Els 
joves que es crien en un ambient sa, els que creixen en un 
ambient familiar envoltat de concòrdia, de respecte i per 
damunt de tot de comprensió dels problemes que envolten 
a la joventut actual, cal que se'ls escolte, cal dialogar amb 
ells, ens cal també als pares reeducar-mos envers ells i és 
d'aquesta manera que arribarem a un total enteniment, del 
qual en sortirem tots beneficiats. 

L'educació a l'escola és també molt important, no hi ha 
dubte que els professionals de l'ensenyament estan prou 
preparats perfer aquesta tasca, ells son els qui estan més 
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temps amb ells, si ja venen des de casa predisposats pels 
pares i a més estan envoltats per una comprensió de pares 
i mestres tindrem molt de guanyat. Créixer en un ambient 
sa, normal, és predisposar-los per a que el dia de demà 
tinguin unes inquietuds culturals, associatives i creatives, 
obertes a totes les opcions que els poguéssim donar, i es 
aquí on volia arribar, es aquí on entra l'ajuntament, la 
regidoria de cultura ha de buscar les seves mancances, ha 
de saber les seves inquietuds, ha de ficaria corda que lligui 
a la joventut amb les entitats del nostre poble, per altra 
banda les entitats tenen també que reciclar-se una mica , 
i adaptar-se a les noves generacions que ens empenyen. 

Joventut d'Ulldecona, sou vosaltres els continuadors 
d'aquell poble que es diu vila cultural, fem que ho sigui per 
sempre, l'ajut que nosaltres us podem donar des de 
l'ajuntament el teniu ja, de ben segur. Cal anar endavant i 
no estancar-se com estem ara, com deia al principi, el més 
còmode es anar seguint, si no hi han idees és el més 
pràctic i no costa cap esforç, nosaltres no pensem d'aquesta 
manera, cada dia és diferent de l'altre i es poden fer moltes 
coses entre vatros i natros; animeu-vos i fem-les. 

Miquel Fusté 

¡Qué le parece, Sr. Raga! 
i La UE, Sr. Raga, pospone sus medidas contra el 
cambio climàtico h asta fi naies de marzo. ¡Con la que està 
cayendo! La estrategia pactada de CiU con UDC para 
reducirlosgasesde efecto invernadero sedeja para mejor 
ocasión, mientras avanza el poderoso ejército de dióxido 
de carbono. Se con o ce que los altos ejecutivos de Bruse
las, plusmarquistas de esperas en Jos aeropuertos , no 
estan nunca a la intemperie y sólo conocen la nieve en las 
posta les. Nunca me he fiado de esos políticos que asegu
ran que de vez en cuando se inclinan sobre el pueblo para 
conocer sus necesidades. ¿Dónde demonios estaban 
para tenerque inclinarse? Seguramente erguidos en sus 
sillones de ignominioso cuero, «fregados y pulidos por la 
saliva aduladora». No. Nun ca me he fi ad o de e llos. Cia ro 
que tampoco me fío un pelo de ciertos políticos que 
reparten abrazos por los mercados y van por los suburbios 
besando a los niños massuciosque encuentran, Sr. Raga. 

La corriente de «El niño», que notiene nada que ver con 
el popular sort e o de Reyes, provoca cambios cii mati cos en 
los paísesque rodean al Pacífico, pero repercute en todas 

Jaume Vidal Alcover 

partes. Como en aquel delicado haikú, el vuelo de una 
mariposa sobre los bambúes influye en los mas remotos 
vendavales. El mundo es un pañuelo para enjugar las 
làgrimas de la vida. En lo que a nosotros nos atañe, el 
temporal de nieve esta provocando nuevos atascos en las 
carreteras. ¡Que Dios proteja 
a los de Protección Civil , que van a tenerque buscarnuevas 
excusas para pal iar su ineptitud! Van a h acer falta 9.000 
personasy300toneladasde sal de Torrevieja si queremos 
impedir el caos que se registró en el temporal pasado, pero 
da la impresión de que losseñores que nos protegen no son 
la sal de la tierra. 

¿Dónde tendran aparcadas las maquinas quitanieves? 
O quiza sea que no han sacado el carné para conducirlas. 

A muchas catàstrofes natura les se las ayuda 
artificialmente. Hay cosas que se ven venir, pero las 
esperamos con los brazos cruzados. Medio Ambiente 
detecta 278 puntos con riesgo de inundación y lo único que 
se nos ocurre en esta tierra es comprar trajes de baño. 

José Antonio Merino Gonzalez 

Adéu a l'escriptor, adéu a l'amic 
(Article publicat al 1991 i, ara, actualitzat) 

La notícia sobtada de la mort d'en Jaume Vidal Alcover 
ens ha deixat tant sorpresos a tots , que se'ns ha fet molt 
difícil poder reaccionar. Però pensant en que la vida 
segueix hem reaccionat percontinuartreballant, potser ara 
més que abans, en record i fent honor a aquesta personalitat 
dins el món de la literatura. 

En Jaume Vidal Alcover ha escrit una obra teatral en 
vers i en català exclusivament per a Ulldecona: La Passió . 
Segons el mateix Vidal Alcover ens va exposar, «la 
Passió» ell la imaginava a manera d'un oratori. l, també 
segons uns companys d'en Jaume Vidal, del món del 
teatre, esta obra entra dintre d'un grup d'obres escrites per 
ell, que es tractaven d'un teatre d'arrels religioses i de 
contingut poètic que, segons ells, s'emparentaven 
formalment am bels «happenings» i altres experiències del 
nou teatre europeu. 

l, com l'obra no és una successió de quadres, com la 
majoria de «les Passions», sinó una acció continuada, tal 
com donen la vida de Jesús els Evangelis, per a poder 
representar-la abans s'han de fer reformes al Teatre muni
cipal. l, enguany, és impossible la representació a aquest 
local municipal. Per tant, el Patronat de la Passió, amb el 
permís eclesiàstic i el vist i plau de l'Ajuntament, estrenarem 
la nova «Passió» de Vidal A lcover a l'Esg lésia parroquial 
per Setmana santa. 
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L'obra ha estat molt ben catalogada per totes les 
personalitats que l'han llegida, tant eclesiàstiques com 
literats; els primers, com a «guardadora» de tot el seu 
contingut dels Evangelis , i per als segons, l'art del saber 
escriure; igual per als primers com per als segons, pel seu 
llenguatge posat al dia d'avui. 

Jaume Vidal A lcover era home d'un gran entusiasme i 
això feia que en totes les reunions que tinguérem durant 
aquests dos anys, tan a casa seva a Tarragona, com a 
Ulldecona acompanyat de la Maria Aurèlia Capmany, fou 
el gran animador per a aquesta posta en escena, creant un 
caliu amb tots nosaltres què, veient el seu apassionament, 
les idees sortien com les cireres del cistell (n'estires una 
i segueixen a dotzenes). En Jaume Vidal Alcover, amb 
aquest gran talent que el distingia, va saber treure una 
conversa darrera l'a ltra per esbrinar totes les nostres 
inquietuds, va saberenvoltar-nos atots pera que veiéssim 
no solament a l=escriptorde l'obra, sinó trobar-nos davant 
del company, de l'amic. Un més dels que participen en 
aquesta obra popular que és «la Passió d'Ulldecona». 
La Passió de Jaume Vidal Alcover aviat serà una realitat, 
però sense l'escriptor, ara el seu record sempre serà amb 
nosaltres. Adéu escriptor, adéu amic! 

Pere Sans Arasa 
Director de La Passió 


